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Koper - Predsednik vlade fiorut
Pahor včeraj po srečanju s primor-
skimi gospodarstveniki v Kopru ni
želel komentirati vloge državnega se-
kretarja na prometnem ministrstvu
Igorja Jakomina pri izvajanju poseb-
ne revizije v Luki Koper, čeprav je bil
Jakomin svetovalec nekdanjega pred-
sednika uprave Luke Koper Roberta
Časarja tudi pri projektih, ki so zdaj
predmet kriminalistične preiskave.
Ker je iz poročila revizorjev izpadla
večina luških poslov, pri katerih je
sodeloval jakomin, se pojavljajo na-
migi, da so posamezniki sedanje
oblasti vplivali na delo revizorjev, kar
pa vsi vpleteni zanikajo.

»Na dodatna vprašanja ne bom od-
govarjal,« je na Dnevnikovo vprašanje
o Jakominu odgovoril Pahor, ki je na

včerajšnjem srečanju s primorskimi
gospodarstveniki največ pozornosti
namenil prav Luki Koper in njenemu
predsedniku uprave Gregorju Vesel-
ku. Obljubil je, da bo sam z ministrsko
ekipo v Luko Koper prišel že aprila, ko
naj bi se o vsem temeljito pogovorili.
Pahorje včeraj sicer izpostavil le vlogo
Luke Koper pri vladnih naporih glede
reševanja železnic, Veselko pa je pou-
daril, da v družbi računajo predvsem
na premierjevo pomoč pri sprejema-
nju državnega prostorskega načrta za
koprsko pristanišče, ki je po njegovih
besedah za Luko Koper izjemnega
pomena, če želijo biti konkurenčni.

»Po obisku v Luki Koper vas vabimo
tudi na sladico v Intereuropo,« je pri-
ložnost izkoristila članica uprave In-
tereurope Tatjana Vošinek Pucer, ki
je Pahorjevo vlado pozvala, naj jim
pomaga pri dokončanju investicije v
Čehovu in tako pomaga ohraniti de-

lovna mesta v Intereuropi. Pahor je
obljubil pomoč in pripomnil, da je
lahko za vsako slovensko podjetje tu-
di trgovski potnik, če je to potrebno.
Intereuropa ima v Čehovu težave tudi
zaradi izvajalca del, podjetja Riko, ki
je v lasti Janeza Škrabca, ki od In-
tereurope terja dodatne milijone
evrov, čeprav centra, za katerega je
Intereuropa odštela vrtoglavih 160
milijonov evrov, še niso dokončali.

Ob tem spomnimo, daje pravškra-
bec nekdanjemu predsedniku uprave
Intereurope Andreju Lovšinu sveto-
val gradnjo centra v Rusiji, ki je In-
tereuropo spravil v resne finančne
težave. Intereuropa zato zdaj išče re-
šitve, tudi morebitnega strateškega
partnerja, organi pregona pa še vedno
preiskujejo, katera kazniva dejanja so
bila ob gradnji centra storjena.

Olga Franca: Jakominove
pogodbe so ves čas skrivali
»Nadzorniki smo šele na svoji zadnji seji nadzornega sveta na mizo dobili
gradivo o projektu v Sežani, ki pa ga nismo uspeli vsega pregledati, čeprav
smo bili na seji 11 ur, saj nam je ob polnoči potekel mandat, Zahtevali smo
tudi vse pogodbe z Igorjem Jakominom, vendar so te uspešno skrivali in jih
nadzorniki nikoli nismo dobili,« je včeraj povedala nekdanja nadzornica
Luke Koper Olga Franca. Pričakuje, da bodo revizorji na skupščini Luke
Koper naslednji petek jasno povedali, zakaj nekaterih poslov v reviziji ni in
kje so se izgubili.
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Borut Pahor je včeraj v Kopru največ pozornosti namenil Gregorju Veselku in Luki Koper. Z ministri se bo Pahor v Luki oglasil
aprila, podrobnosti pa je Veselko včeraj najbrž dorekel s Simono Dimic, saj sta se po srečanju umaknila v ločeno pisarno.


